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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 28. listopadu 2018 v ČRo od 11.00 hod., zasedací 

místnost C425, Český rozhlas, Vinohradská 12, Praha 2      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Miroslav Dittrich, místopředsedova Rady ČRo, 

Zdeněk Mahdal, Ivan Vodochodský, Tomáš Kňourek, členové Rady ČRo 

Omluveni: Jiří Vejvoda, místopředseda Rady ČRo, Vítězslav Jandák, Petr Arenberger, členové Rady 

ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:  René Zavoral, generální ředitel ČRo 

Jiří Hošna, ředitel komunikace, marketingu a obchodu 

 

 

 

1. Zahájení   

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 14. 11. 2018 

 

3. Návštěva RTVS v Košicích  2.– 4. 12. 2018 

 

4. Domácí a zahraniční cesty Rady v roce 2019 

 

5. Setkání s vedením ČRo 10.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

- Příprava veřejné schůze 

- Různé 

 

 

6. Volba nové dozorčí komise – výběr kandidátů 

 

7. Stížnosti a podněty posluchačů  

 

8. Příprava veřejné schůze 

 

9. Různé 

 

 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl schválen. 

 

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 14. 11. 2018 – předložený návrh zápisu byl bez připomínek. 

 

3) Návštěva RTVS v Košicích 2. – 4. 12. 2018 – H. Dohnálková shrnula informace ohledně cesty radních 

na Slovensko, H. Dohnálková, I. Vodochodský, Z. Mahdal a P. Arenberger, kteří odlétají  2. 12. 2018 ve 

12.15 hod se sejdou na letišti v 10.45 hod v letištní hale Terminálu 2 u hlavní odletové tabule, M. Dittrich, 

T. Kňourek a M. Vích jednou již v ranních hodinách vlakem. Předsedkyně navrhla požádat vedení rozhlasu 

ještě o podrobný program akcí při návštěvě RTVS, s čímž přítomní radní souhlasili.  
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4) Domácí a zahraniční cesty Rady v roce 2019 – H. Dohnálková připomněla návrh z minulého jednání – 

návštěvu EBU v Ženevě v termínu polovina září příštího roku, který většině radním vyhovuje. 

Následovala diskuse ohledně programu jednání Rady 12. 12. 2018, vzhledem k oznámené nepřítomnosti 

novějších členů Rady, byla prohlídka rozhlasu na Vinohradské přesunuta na 16. 1. 2019.  

Časový harmonogram na 12. 12. byl upraven takto: 

- 11.00 hod jednání předsednictva 

- 11.30 hod setkání s vedením ČRo 

- 13.00 hod pohovory s kandidáty DK 

 

Dále proběhla debata ohledně posledního možného výjezdního zasedání Rady ČRo do regionálního studia 

v Hradci Králové, které by se mohlo uskutečnit 19. 12. 2018 včetně veřejné schůze. Vzhledem 

k nepřítomnosti 3 členů Rady bude návštěva a podrobnější program projednán na dalším jednání Rady 

ČRo. 

 

5) Setkání s vedením ČRo 11.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jiří Hošna, ředitel 

komunikace a vnějších vztahů ČRo 

-příprava veřejné schůze – R. Zavoral potvrdil dříve avizovanou prezentaci výsledků poslechovosti  

Radioprojekt za 2. a 3. čtvrtletí roku 2018, kterou povede na dnešní veřejné schůzi V. Hradecký a J. 

Malina.   

- různé – H. Dohnálková se dotázala generálního ředitele na případný společný odlet na návštěvu RTVS 

v Košicích v neděli 2. 12. 2018, R. Zavoral uvedl, že radní poletí do Košic 2. 12. společně s vedoucí 

Zahraničního oddělení ČRo Z. Matějovskou, veškeré transfery do hotelu a na akce požádané RTVS 

zařizuje slovenská strana, radním bude ještě zaslán podrobný itinerář cesty.  

H. Dohnálková se závěrem dotázala na možný nákup techniky od ČRo pro radní do konce tohoto roku, R. 

Zavoral doporučil Radě zaslat seznam požadované techniky co nejdříve, nejlépe do týdne, upozornil u 

techniky, která bude vrácena a je poškozená, že musí projít řízením škodní komise.  

 

6) Volba nové dozorčí komise – výběr kandidátů – proběhla debata přítomných členů Rady ČRo 

ohledně složení nové dozorčí komise Rady, radní se shodli požádat o další spolupráci v DK stávající členy 

– F. Hejla a M. Vícha a byly dodány návrhy na další kandidáty, kteří budou osloveni po dnešním jednání 

Rady a pozváni na slyšení 12. 12. 2018.  

 

7) Stížnosti a podněty posluchačů – H. Dohnálková shrnula stížnosti připravené na dnešní veřejnou 

schůzi, podrobněji se radní věnovali návrhu odpovědi posluchačům ohledně rozhovoru s prezidentem 

republiky M. Zemanem, odvysílaném v ČRo 15. 10. 2018. Dnes nepřítomného J. Vejvodu na veřejné 

schůzi ohledně stížností zastoupí M. Dittrich. 

 

8) Příprava veřejné schůze – H. Dohnálková připomněla jednotlivé body jednání dnešní veřejné schůze 

a  vzhledem k nepřítomnosti předsedy dozorčí komise, F. Hejla, byl telefonicky požádán J. Chytil, zda by 

mohl zastoupit předsedu a okomentovat nájemní smlouvy, které jsou připraveny ke schválení na dnešní 

veřejné schůzi, což J. Chytil přislíbil.   

 

9) Různé – M. Dittrich informoval o jednání dozorčí komise Rady ČRo, které proběhlo 16. 11. 2018, kde 

byl přítomen, hlavním tématem byl návrh rozpočtu ČRo na rok 2019.  

 

Nejbližší termíny jednání předsednictva Rady ČRo v roce 2018 a 2019: 

 

 

Prosinec st 12. 12.   11.00 jednání Rady, 11.30 setkání s vedením ČRo, 13.00 pohovory DK 

19. 12.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 
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2019 

Leden             st  16. 1.   13.00 jednání předsednictva 

                                                30. 1.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

 

Únor             st  13. 2.  13.00 jednání předsednictva 

  27. 2.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze – RS Regina 

 

Březen           st  13. 3.  13.00 jednání předsednictva 

                                                27. 3.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

 

Duben                     st              10. 4.  13.00 jednání předsednictva 

  24. 4.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

Květen         st              15. 5.  13.00 jednání předsednictva 

  29. 5.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

Červen                    st              12. 6.  13.00 jednání předsednictva 

  26. 6.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 
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